
الان زمان گله کردن نيست
»زمان کمي تا شروع رقابت هاي المپيک 
پيش روي ماست و بايد تمام تمرکزمان 
را روي آخرين تمرين��ات و فعاليت هاي 
آماده س��ازي بگذاريم.« اين بخش��ي از 
صحبت هاي سرمربي تيم ملي تکواندو 
است. مقانلو، سرمربي تيم ملي تکواندو 
مي گويد: »به اعتقاد من ديگر زمان گله کردن نيس��ت. همه بايد 
تلاش کنيم تا تيم ايران در ريو بهترين نتيجه را بگيرد. قطعاً اگر 
در چهار فرصتي که داريم، چهار مدال بگيريم و چهار مرتبه سرود 
کشورمان در المپيک نواخته ش��ود، افتخاري براي تمام خانواده 
تکواندو است. اگر کسي از ما کمک بخواهد قطعاً دريغ نمي کنيم. 
برخي مواقع کمک کردن دخالت برداشت مي شود اما در هر صورت 

آمادگي کمک را داريم.«

ناز تازه  به دوران رسيده ها را نخريد
آنها ک��ه قديمي ترند و فوتبال دهه ه��اي 50 و 60 را ب��ه ياد مي آورند 
خوب مي دانند که قرار گرفتن در ترکيب اصلي تيم هاي بزرگ چقدر 
زحمت داشت و چگونه بازيکنان تلاش مي کردند تا به اين مهم دست 
پيدا کنند. قديمي ها به ياد دارن��د که تفاوتي نمي کرد بازيکن در پاس 
به ميدان برود، يا پرسپوليس، پيراهن استقلال يا لباس سفيد ملوان را 
پوشيده باشد، سپاهاني باشد يا در تراکتور توپ بزند. اين لباس تيم بود 
که به بازيکن هويت مي داد. اين لباس و تعصب به آن بود که بازيکن را 
نزد هوادار فوتبال و تيم، محبوب و مقب��ول مي کرد اما اين روزها گويا 

اوضاع متفاوت شده است.
فوتبال باش��گاهي ايران اين روزها تا دلتان بخواهد غوره  هايي دارد که 
انگور نشده مويز شده اند، بازيکنان بي کيفيت، بي تعصب و تازه به دوران 
رسيده اي که در سايه سوءمديريت ها و پرداخت هاي ميلياردي مديران 
قبلي و فعلي فوتبال حالا تنها بعد از چند هفته بازي براي تيم هاي بزرگ 
خود را بزرگ تر از تيم مي پندارند و تصور مي کنند مي توانند براي همه 
تصميم بگيرند. قصه  دو بازيکن پرسپوليس و يک بازيکن استقلال که 
به احترام قلم و هواداران دلسوز و متعصب اين دو تيم حتي نبايد اسم 
آنها را نيز برد ماجرايي است که کليد وقوع آن از  مدت ها قبل زده شده 
است، وقتي حتي براي بازي نکردن هايشان، راه رفتن هايشان و حتي 
شکس��ت هاي بدش��ان هيچ خبري از جريمه و توبيخ نبود بايد به اين 
روزها هم فکر مي کرديم. حالا به فرض اينکه يکي آقاي گل هم ش��ده 
اولاً بايد پرسيد چند تا گل خراب و خون به دل هواداران کردي و بعد 
هم زير پرچم کدام تيم و با پيراهن کدام باشگاه آقاي گل شدي؟ آقاي 
گل بزرگ تر و بهتر از تو با گل هاي بيشتر هيچ وقت خودش را بزرگ تر 
از باشگاه نديد. تکليف دو نفر ديگر هم کاملًا روشن است، اصلًا کاري 

نکرده اند که بخواهند برايش ناز کنند!
قديمي ترها حتماً يادشان مي آيد که بازيکن اگر مي باخت جرئت سربلند 
کردن نداشت، چون ايمان داشت که باخت او اعتبار باشگاه و پيراهن تنش 
را زير سؤال برده، بنابراين با جان و دل براي کس��ب پيروزي و بالا بردن 
پرچم باشگاهش در ميدان مي جنگيد، اما امروز بازيکنان بي کيفيتي که از 
صدقه سر پول ميلياردي بيت المال بيشتر به ژل و تل شان مي رسند کمتر 
به کيفيت فوتبال بها مي دهند کارش��ان به جايي رسيده که حتي پاسخ 
تماس هاي باشگاه هاي بزرگ را  نمي دهند غافل از آنکه اگر هم نامي براي 
خود دست و پا کرده اند از قبل حضور در اين باشگاه ها و تيم ها بوده است. 
چنين نوبرهايي دست پخت مديراني است که يک  شبه اين بازيکنان ناقابل 
و بي کيفيت را اينقدر بزرگ کرده اند که حالا حتي مقابل مدير نيز قدعلم 
مي کنند و به  هوادار دهن کجي، پس بايد اذعان کرد که حتي بردن نامشان 
نيز اشتباه است چراکه اينقدر خوار و کوچک هستند که تصور مي  کنند 
پرسپوليس يا استقلال يا هر تيم ديگر از نبود آنها ضربه مي خورد غافل از 

اينکه اوضاع و جريان کاملاً برعکس است. 
به هر حال وقوع اين جريان و سرکار ماندن دو باشگاه بزرگ از سوي چند 
بازيکن کوچک و تازه به دوران رسيده تلنگري مناس��ب بود براي آقايان 
مسئول که بايد چگونه با اين بازيکنان برخورد کنند. اين روزها و با ديدن 
چنين وضعيتي ناخودآگاه بايد به کارلوس کرش، سرمربي تيم ملي فوتبال 
آفرين گفت وقتي که جلوي بازيکناني که خود را بالاتر از تيم ملي مي دانستند 
ايستاد و همه را بيرون ريخت. پرسپوليس، استقلال، تراکتورسازي، سپاهان 
و تيم هاي ديگر شناسنامه هاي فوتبال باش��گاهي ايران هستند و بازي و 
حضور در آنها بايد افتخار هر بازيکني باشد و اگر کسي بخواهد براي آنها و 
پوشيدن پيراهن شان ناز کند و بازي در بياورد بايد مثل کاري که کرش انجام 
داد گوشش را گرفت و براي هميشه بيرونش کرد. اين اتفاقي است که بايد 
همين امروز در خصوص چند بازيکني که تصور بزرگ شدن دارند، بيفتد که 
اگر اين اقدام صورت نگيرد بايد منتظر بازيکنان کوچک تر و حقيرتر هم بود 

که براي باشگاه ها و تيم هايشان خط و نشان بکشند.

ايسلند شگفتي ساز يورو 2016
 درخشش لاجوردي پوشان 

در شب حذف ماتادورها
درخش�ش تيم ملي ايتاليا و شگفتي س�از شدن ايس�لند، ماتادورها و 
سه شيرها را از رسيدن به آرزوهايش�ان در يورو 2016 بازداشت. مرحله 
يک هشتم نهايي جام ملت هاي اروپا در حالي به پايان رسيد که ژرمن ها 
برخلاف ميل شان در يک چهارم نهايي بايد به مصاف لاجوردي پوشان بروند. 
ديدارهاي مرحله يک چهارم نهايي از فردا آغاز مي شود و طي آن لهستان با 
پرتغال، بلژيک با ولز، آلمان با ايتاليا و فرانسه با ايسلند مصاف مي دهند. 

   حذف مدافع قهرماني
پيروزي 2 بر صفر ايتاليا بر اس��پانيا حذف مدافع عنوان قهرماني را در پي 
داشت. ماتادورها در دوره گذشته در فينال لاجوردي پوشان را شکست داده 
و جام را تصاحب کرده بودند اما اين بار شاگردان کونته انتقام يورو 2012 
را گرفتند. پس از پايان اين بازي س��رمربي ايتاليا از بازي شاگردانش دفاع 
کرد. آنتونيو کونته در پاسخ به انتقادها از بازي تدافعي تيمش اظهار داشت: 
»ديديد که ايتاليا فقط بازي دفاعي ندارد و کاتانچيويي نيست؟ قبل از بازي 
به بازيکنانم گفتم براي برنده شدن در اين ديدار بايد خيلي بهتر از سطح 
خودمان بازي کنيم و اين را در زمين ثاب��ت کرديم. نمايش فوق العاده اي 
داشتيم و کيفيت بالايي نش��ان داديم اما بازي با آلمان سخت تر از بازي با 
اسپانياست. بازي خيلي دشواري در پيش داريم. متأسفم که تياگو موتا را 
در اين بازي در اختيار نداريم. او يار دوازدهم ما در اين جام بود.« دل بوسکه 
همتاي کونته اما از عملکرد ضعيف بازيکنانش حسابي خشمگين بود: »خيلي 
ناراحت کننده است که از جام کنار رفتيم. متأسفانه در نيمه دوم بدشانسي 
داشتيم و همين باعث شد نتوانيم به گل برسيم. در سپتامبر بايد در انتخابي 
جام جهاني به ميدان برويم و تيم بايد به تلاش خود ادامه دهد. بايد با آنخل 

ويار، رئيس فدراسيون صحبت و درباره آينده ام با او مشورت کنم.«
   نگراني قيصر از بازي با ايتاليا

قيصر فوتبال آلمان از اينکه تيم ملي آلمان مجبور اس��ت با ايتاليا بازي 
کند، احساس نگراني مي کند. فرانس بکن بائر پس از صعود آتزوري گفت: 
»دوست داشتم به جاي ايتاليا با اسپانيا بازي کنيم. درست است که بازي 
سخت برابر ايتاليا پيش رو داريم اما نبايد از هيچ تيمي بترسيم. تيمي که 

مي خواهد قهرمان شود بايد آماده بازي برابر هر تيمي باشد.«
   درخشش يخي

تيم ملي ايسلند با تحميل شکست 2 بر يک به انگليس رؤياي سه شيرها را 
به باد داد. انگليسي ها که 50 سال است در عرصه بين المللي هيچ موفقيتي 
کسب نکرده اند و اين بار هم بازيکنان سرزمين يخ اجازه شکسته شدن اين 
طلسم را به آنها ندادند. حذف انگليس از همه بيشتر براي روي هاجسون 
سنگين بود چراکه اين مربي مجبور به استعفا شد. جالب تر اينکه اتحاديه 
فوتبال انگليس نيز بلافاصله با اين استعفا موافقت کرد. هاجسون در واکنش 
به اين تصميم اظهار داش��ت: »مي دانم در يک دني��اي نتيجه گرا زندگي 
مي کنيم. به همين خاطر مي دانم نتيجه خوبي کسب نکرديم و بهتر است 
استعفا بدهم تا فردي ديگر هدايت اين تيم جوان، تشنه موفقيت و باقابليت 
را برعهده بگيرد. ما نتيجه خيلي بدي کسب کرديم و اين اصلًا قابل قبول 
نيست. نتيجه بسيار نااميدکننده اي کسب کرديم. از عملکردم در اين تيم 
در دوراني که هدايت انگليس را برعهده داشتم، رضايت دارم. هدايت تيمي را 
برعهده گرفتم که ميانگين سني 30 سال داشت ولي الان که اين تيم را ترک 
مي کنم، يکي از جوان ترين تيم هاي يورو است. بازيکنانم تا دقيقه آخر تلاش 
کردند. هيچ کس نمي تواند مسئوليت پذيري آنها را زير سؤال ببرد.« لارس 
لاگربک، سرمربي ايسلند از اينکه تيمش شگفتي ساز اين دوره لقب گرفته 
ابراز خوشحالي کرد: »نمايش تيمي مان فوق العاده بود. ايسلند به خوبي نشان 
داد توانايي کارهاي بزرگي دارد. با اين حال بايد بگويم بهترين عملکرد ايسلند 
را تاکنون نديده ايد. فکر نمي کنم کسي قبل از بازي ها فکرش را مي کرد که 
ما به جمع هشت تيم برتر برسيم ولي بازيکنانم کار فوق العاده اي انجام دادند. 

اين بازيکنان عالي هستند و نمايش بي نظيري ارائه کردند.«
   تلاش شيرر براي جانشيني هاجسون

آلن شيرر، ستاره اس��بق تيم ملي انگليس پس از شنيدن خبر استعفاي 
روي هاجسون براي نشستن روي نيمکت سه شيرها اعلام آمادگي کرد: 
»چند سال پيش به اتحاديه فوتبال انگليس رفتم و گفتم که دوست دارم 
هدايت تيم ملي را برعهده گيرم اما آنها به من گفتند که بي تجربه هستم و 
نمي توانند چنين مسئوليت سنگيني را به من واگذار کنند. حالا آمادگي و 

تجربه لازم را دارم تا هدايت تيم ملي انگليس را برعهده بگيرم.«

دادس�راي کارکنان دولت دي�روز ميزبان دو 
مدير ورزش�ي مش�هور فوتبال اي�ران بود، 
محمد رويانيان و علي فتح الله زاده با شكايت 
وزارت ورزش ب�ه دليل بس�تن قراردادهاي 
ميلياردي در زمان مديريت شان در استقلال و 
پرسپوليس ديروز روبه روي قاضي قرار گرفتند 
و دفاعياتش�ان را در اين پرونده ارائه دادند. 
قراردادهاي ميلي��اردي بحث داغ اي��ن روزهاي 
فوتبال ايران است. فصل نقل و انتقالات در حالي 
چند هفته اي است. آغاز شده که به گفته سرپرست 
استقلال خوزستان، بازيکنان براي فصل آينده به 
کمتر از يک ميليارد رضايت نمي دهند. پيشنهادهاي 
ميلياردي در فوتبال و حيف و ميل هايي که از بودجه 
دولت در اين زمينه در باشگاه ها صورت مي گيرد، 
باعث ش��ده جاي خالي نظارت در اين قراردادها 
ديده  شود. در اين بحبوحه ش��نيدن ورود وزارت 
ورزش به اين پرونده مي تواند اميدوارکننده باشد. 
در اين همين راستا وزارت ورزش از دو مدير سابق 
استقلال و پرسپوليس به دليل بستن قراردادهاي 

ميلياردي شکايت کرده اس��ت، خبري که خرداد 
امسال رس��انه اي شد. براساس ش��کواييه وزارت 
ورزش، محم��د رويانيان و علي فت��ح الله زاده بايد 
پاسخگوي امضاي قراردادهاي ميلياردي و خارج از 
عرف در زمان حضورشان در دو باشگاه پرسپوليس 
و استقلال باش��ند. در اين رابطه وزارت ورزش با 
ارسال نامه اي به سازمان بازرسي بابت اين قضيه 
از آنها شکايت کرده و اين شکواييه به ديوان عدالت 
اداري رفته و شکواييه اي تنظيم شده تا علي فتح 
الله زاده و محمد رويانيان براي پاسخ به اتهامات به 

دادسراي کارکنان دولت بروند. 
    

در حالي پس از چند س��ال پرون��ده قراردادهاي 
ميلياردي دو مدير س��ابق استقلال و پرسپوليس 
بازگش��ايي ش��ده که در روزهاي مديريت ش��ان 
ش��نيده هاي زيادي درب��اره قرارداده��اي چند 
ميلياردي به گوش مي رسيد که سبب شده بود تا 
قيمت بازيکنان به صورت کاذب بالا برود. رويانيان 
ش��هريور 90 در ش��رايطي به عنوان مديرعامل 

پرسپوليس انتخاب شد که گران ترين بازيکن آن 
روز فوتبال ايران مهدي رحمتي با قراردادي نزديک 
به 800 ميليون بود. با اين حال با آمدن رويانيان پاي 
قراردادهاي ميلياردي به فوتبال ايران باز شد و او 
براي اينکه از رقابت با تيم هاي رقيب عقب نماند، 
در همان فصل اول چند بازيکن با قرارداد ميلياردي 
را به پرسپوليس آورد، بازيکناني مانند محسن بنگر 
و کريم انصاري فرد از جمله اي��ن بازيکنان بودند. 
ريخت و پاش هاي رويانيان همچنان ادامه داشت 
و قرارداد 4 ميلياردي با دايي، 6 ميلياردي با خوزه 
مربي پرتغالي که تنها چند ماه در پرسپوليس بود 
و هزينه 6 ميلي��اردي ب��راي آوردن خلعتبري به 
پرسپوليس از جمله قراردادهاي عجيبي بود که در 
زمان رويانيان بسته شد. همچنين در زمان رويانيان 
با توجه به ارتباطات مديرعامل وقت پرسپوليس با 
ستاد سوخت و شرکت صدرا که واردکننده خودرو 
بود، به بازيکنان پرس��پوليس در ازاي بخش��ي از 
مبلغ شان، ماش��ين هاي پورش��ه داده مي شد. با 
توجه به همين قراردادهاي بالاتر از سقف در زمان 

مديريت رويانيان، 50 ميليارد به بدهي هاي باشگاه 
پرسپوليس اضافه شد. 

در ط��رف مقاب��ل هرچن��د حاش��يه هاي علي 
فتح الله زاده مانند رويانيان نبود و او به دليل اينکه 
ارتباطات مديرعامل وقت پرسپوليس را نداشت، 
کمتر بدهي براي باشگاه به جا گذاشت. با وجود 
اين فتح الله زاده آن زم��ان براي اينکه جلوي تيم 
رقيب قافيه را نبازد، رو به پيشنهاد هاي ميلياردي 
براي ج��ذب بازيکن��ان آورد و نکون��ام از جمله 
بازيکناني بود که با يک ق��رارداد گزاف و نزديک 
به 2 ميليارد از اس��پانيا به اس��تقلال آمد و آندو 
تيموريان هم با مبلغي بالاي يک ميليارد و 500 

ميليون تومان از قطر به استقلال برگشت. 
    

حالا با شکايت وزارت ورزش به سازمان بازرسي، 
ديروز علي فتح الله زاده و محمد رويانيان به دادسراي 
کارکنان دولت رفتند تا در اين باره پاسخگو باشند. 
روياني��ان در واکنش ب��ه ش��کايت وزارت ورزش 
مي گويد: »اين مسئله تناقض زيادي دارد؛ چراکه 
شنيده ام برخي از بازيکنان الان حدود 2 ميليارد 
تومان هم از اين دو باش��گاه گرفته اند که اگر اين 
موضوع صحت داشته باشد، دستگاه هاي نظارتي 
نبايد بين زمان ما با الان فرق قائل شوند. 2 ميليارد 
مي بندند، آن موقع گناه بود الان مباح ش��ده؟ آن 
موقع که دلار به 4 هزار تومان هم رسيده بود ولي 
الان ارزان تر ش��ده، الان چرا قرارداد 2 ميلياردي 
 A مي بنديد؟ ما در آن دوره بازيکني داش��تيم که
تومان قراردادش بود ولي الان 3A قرارداد بسته اند. 
اگر مبالغ الان ميلياردي نيست که آن را شفاف اعلام 
کنند و اگر هم اين مبالغ در حال حاضر ميلياردي 

است که بايد با مسببان آن برخورد شود.« 
فتح الله زاده هم ديروز با تأييد حضورش در دادسراي 
کارکنان دولت به خبرگزاري تسنيم گفت: »هميشه 
قانون را رعايت و شفاف عمل کرده ام. هميشه روسفيد 
بودم و اين بار هم اسنادي ارائه کردم که نشان مي دهد 
طبق قانون عمل کرده ام. آن زمان به ما براي اينکه تيم 
آسيايي بود، مجوز قرارداد بالاي سقف قرارداد را داده 
بودند.« احضار دو مديرعامل سابق پرسپوليس هرچند 
قدمي مثبت در جهت مبارزه با فساد و قراردادهاي 
ميلياردي است اما به نظر مي رسد اين نبايد محدود به 
اين دو مدير شود و وزارت ورزش، قراردادهاي امسال 
تيم ها را هم که گفته مي شود برخي از آنها ميلياردي 

است بررسي و با متخلفان برخورد کند.
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مسي به آلبي سلسته برمي گردد
ليون��ل مس��ي از تي��م مل��ي آرژانتي��ن 
خداحافظي ک��رد. او تصميمش را گرفته 
و به نظر مي رس��د که کوتاه آمدن از آن را 
هم ندارد. با اين ح��ال با واکنش هايي که 
در اين روزها شاهد آن بوده ايم و با توجه 
به شرايط س��تاره آلبي سلسته هيچ بعيد 
نيست لئو در تصميم شتاب زده اش تجديد 
نظر کند. مسي از نتيجه به دست آمده و 
باخت فينال ناراحت بود، از هم تيمي هايش 
گلايه داشت و حتي از برنامه ريزي فدراسيون فوتبال آرژانتين نيز انتقاد 
داشت. تمامي اين ناراحتي ها پس از از دست دادن پنالتي حساس فينال 
کوپا آمه ريکا رخ نشان دادند. در واقع مسي نتوانست اين همه دلخوري و 
ناکامي را با هم تحمل کند. به همين دليل بود که پس از باخت آرژانتين 
و رسيدن جام قهرماني به شيلي اعلام کرد که بازي هاي ملي برايش به 
پايان رسيده اس��ت. تيم ملي ديگر براي مسي جذابيت زيادي ندارد به 
ويژه که به مديريت فوتبال آرژانتين انتقادهاي زيادي وارد است. از طرفي 
سال هاست که هجمه زيادي عليه لئو به راه افتاده و خيلي ها معتقدند 
مسي بيشتر از آنکه آرژانتيني باشد کاتالاني است چراکه بيشتر سال هاي 
عمرش را در بارسلونا سپري کرده است. به همين خاطر است که منتقدان 
او اشک هايش را در جام جهاني و کوپا آمه ريکا باور ندارند. البته به مردم 
عاشق فوتبال اين کشور نيز بايد حق داد. آنها از سال 1993 تاکنون هيچ 
جامي را بالاي سر نبرده اند. 23 س��ال انتظار براي رسيدن به جام واقعاً 
سخت است به خصوص در اين مدت مسي نيز هيچ کمکي به شکستن 
اين طلسم نکرده است. با اين وجود ليونل مسي بازيکني نيست که به 
اين راحتي رؤياهايش را کنار بگذارد. شايد اگر مدتي به او زمان دهيم تا 
خستگي اش برطرف و داغ از دست دادن کوپا سرد شود نظر مسي تغيير 
کند. در حقيقت مسي بايد به تيم ملي برگردد، نه فقط براي اينکه تيم 
ملي آرژانتين و فوتبال جهان به حضور او در جام جهاني 2018 نياز دارد 
بلکه به اين خاطر که خودش هم همچنان نيازمند پوشيدن پيراهن ملي 
است. بدون شک خداحافظي راه حل خوبي براي ليونل مسي نيست و 

خيلي ها اميدوارند که دوباره مسي را در ترکيب آلبي سلسته ببينند.
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خوشحالم به ايران برگشتم
واليبال ايران با ولاسکو خاطرات خوبي دارد 
و حالا مرد آرژانتيني با تيم ملي کشورش 
ب��راي بازي هاي هفته س��وم رقابت هاي 
ليگ جهاني به ايران آمده است. ولاسکو، 
س��رمربي تيم ملي واليبال آرژانتين که 
بامداد ديروز هم��راه با تيمش وارد تهران 
شد، از بازگشت به ايران ابراز خوشحالي کرد: »خيلي دلم مي خواهد 
بعد از مدت طولاني که از ايران دور بودم بتوانم مدت زيادي در اين 
کشورم بمانم. مردم ايران هميشه در قلب من هستند اما براي هر 
تيمي سخت است که بخواهد مقابل تماشاگران پرشور ايراني بازي 
کند، آنها هميشه با دل و جان از تيم خود حمايت مي کنند. از جو 
ايران خبر دارم. مي دانم کار سختي را در پيش داريم چراکه هواداران 

هميشه از تيم ملي ايران حمايت مي کنند.«

فريدون حسن

بيانيه سرمربي بوکس عليه فدراسيون
عدم نتيجه گيري تي��م ملي بوکس ايران 
با هش��ت نماينده در مسابقات گزينشي 
المپيک باعث ش��د تا انتقادات زيادي به  
وجود آيد. اين در حالي است که پيش از اين 
رئيس فدراسيون قول کسب حداقل سه 
سهميه را داده بود. اين عدم نتيجه گيري 
باعث شد تا ناطق نوري همه تقصيرها را گردن سرمربي تيم بيندازد 
و همين کافي بود تا عبدالرضا انصاري سرمربي تيم، موضع گيري 
کند و بگويد: »اي��ن حرف ها را قبول ندارم. م��ن هيچ ابلاغي براي 
سرمربيگري تيم نداشته و ندارم و اين مسئله خود موجب تنش هايي 
در تيم شد، اما من بدون توجه به اين موضوع و کارشکني هاي داخل 
تيم، تمرينات را طبق برنامه شروع کردم. ضمن اينکه بايد بگويم من 

به عنوان مربي اصلاً تصميم گيرنده نبودم.«

پرستويي لبخند را بر لبان بنا آورد
وقتي مي گويند حال و هوا و جو حاکم بر کشور و ورزش آن بايد المپيکي 
شود يعني همين. يعني اينکه هر کس کوچک ترين علاقه اي به نام ايران 
و اهتزاز پرچم مقدس کش��ورمان در ريو 2016 دارد بايد حمايت خود 
را اعلام کند، حتي اگر شده با سر زدن به المپيکي ها و پرسيدن حال و 
روزشان. پرويز پرستويي، چهره اي آشناست. چهره اي که به خوبي نشان 
داد مي داند حضور در المپيک چه سختي هايي دارد، او  با حضور در خانه 
کشتي به بروبچه هاي تيم ملي و آقاي خاص کشتي روحيه اي دوچندان 
داد. اين را مي توان از لبخند رضايت��ي که روي لب هاي محمد بنا، اميد 

نوروزي و حميد سوريان نشسته به وضوح ديد.

خداحافظي مسي از تيم ملي آرژانتين در پي از دست رفتن جام قهرماني 
کوپا آمه ريکا و شکست برابر شيلي، س��ر و صداي زيادي به پا کرد، به 
طوري که حتي مارادونا، اسطوره آرژانتين که بارها مسي را مورد انتقاد 
قرار داده بود نيز خواستار بازگشت اين بازيکن شده است: »مسي بايد 
در تيم ملي بماند، به روسيه برود و قهرمان شود. آنهايي که مي گويند 
مسي بايد از فوتبال خداحافظي کند اين را مي گويند تا نفهميم فوتبال 

آرژانتين به چه فاجعه اي تبديل شده است.« رئيس جمهور آرژانتين 
نيز پس از خداحافظي ش��ماره 10 تيم ملي اين کش��ور، در تماسي 
شخصي از مسي خواست تا از تصميم خود صرفنظر کند. سخنگوي 
»مائوريسيو ماسري« که خود نيز در صفحه شخصي اش نوشته: »هرگز 
احساس غروري بزرگ تر از اين در تيم مان ندارم. اميدوارم شادي ديدن 

بهترين هاي جهان براي سال هاي بيشتري ادامه داشته باشد.«

تقاضاي مارادونا و رئيس جمهور آرژانتين براي ماندن مسي در تيم ملي

آماده ام و جاي هيچ نگراني نيست 
رضا يزداني، آزادکار وزن 9۷ کيلوگرم ايران به رغم مصدوميتي که 
داشت، نگراني بابت اعزام به تورنمنت اسپانيا ندارد: »قصد دارم 
با بهترين روحيه در تمرينات حضور پيدا کنم تا بتوانم در نهايت 
حضوري موفق در مسابقات المپيک داشته باشم. شرايط خوبي 
دارم و روز به روز هم بهتر مي شود و جاي هيچ نگراني نيست. قطعاً 
به اسپانيا نيز مي روم. آماده ام اما با تشخيص کادر فني روي تشک 

رفته و برابر حريفانم قرار مي گيرم.«

توجه، انگيزه کيميا را افزايش مي دهد
مهرو کمراني، سرمربي تيم ملي تکواندو بانوان معتقد است فشار 
تمرينات سنگين کيميا را خسته کرده اما توجهات باعث مي شود 
انگيزه او براي المپيک بيش��تر ش��ود: »بعد از مس��ابقات کسب 
سهميه، استراتژي مبارزه کيميا را تغيير داديم تا پاي راست او نيز 
راه بيفتد که در تورنمنت يونان او موفق شد ۷0 درصد امتيازاتش 
را با پاي راست کسب کند و با 50 درصد آمادگي طلا گرفت اما اگر 

به او توجه شود، بهتر هم مي شود.«

مجارستان، آخرين فرصت المپيكي شدن شنا
تيم  ملي شناي ايران از امروز تلاش خود را براي کسب سهميه المپيک 
ريو در بوداپست آغاز مي کند. مسابقات آزاد ملي مجارستان از9 تا 12تير 
برگزار مي شود و ملي پوشان ايران که براي حضور در مسابقات انتخابي 
المپيک و کسب حدنصاب هاي مورد نياز اردوهاي متعددي پشت سر 
گذاشتند، آخرين تلاش هاي خود را براي کسب سهميه مي کنند. در اين 
رقابت ها پنج شناگر ايران در مجموع 1۷ بار مسابقه مي دهند و هر شناگر 

در يک يا دو ماده تخصصي شانس بيشتري براي کسب سهميه دارد. 

سهميه بانوان پارالمپيك سه برابر شده
بتول مشرف جوادي، نايب رئيس بانوان فدراسيون جانبازان و معلولين 
اميدوار است تعداد سهميه هاي ايران در اين دوره به بيش از 21 عدد 
برس��د: »عملکرد بانوان ايران خيلي خوب بوده و پرچمداري نعمتي و 
کردستاني در المپيک و پارالمپيک باعث افتخار است. با کسب سهميه 
پارالمپيک س��ميه عباس پور در رقابت هاي جهاني تيراندازي با کمان 
چک، تعداد سهميه هاي بانوان ايران در مقايسه با دوره قبل بازي ها سه 

برابر شد، اما اميدواريم سهميه بانوان به 21 عدد برسد.« 
-------------------------------------------------------------

رضاييان و طارمي در ترکيه
با منتفي شدن حضور طارمي در ليگ يونان، اين مهاجم مذاکرات خود 
را با پرسپوليس از سر گرفت و در حالي که گفته مي شد آقاي گل فصل 
گذشته امسال هم براي سرخپوشان به ميدان مي رود، سفر يکباره طارمي 
به ترکيه تمام معادلات را تغيير داد و گفته مي شود اين بازيکن با تيم ريزه 
اسپور ترکيه سه ساله بسته است. اين در حالي است که رامين رضاييان نيز 
به طور يک طرفه قراردادش را براي حضور در اين تيم ترکيه اي فسخ کرده، 

مسئله اي که باعث ناراحتي پرسپوليسي ها شده است. 
-------------------------------------------------------------

اميدوارم در المپيك رکوردشكني کنم
حدود 52 روز ديگر تا آغاز رقابت هاي المپيک ريو زمان باقي مانده و تيم ملي 
قايقراني بانوان کشورمان در کشور پرتغال در اردو به سر مي برد. مهسا جاور 
در خصوص شرايط تمرين در کمپ کشور پرتغال مي گويد: »اردوي خوبي 
است و پيست تمريني مناسبي را در اختيار داريم. محل اسکان و تغذيه 
در اين کمپ بسيار خوب است و بهترين شرايط براي برگزاري يک اردوي 
خوب وجود دارد. تلاش مي کنم تا بتوانم خود را به اوج آمادگي برسانم و 
پله پله تمرين مي کنم تا پيشرفت کرده باشم و در المپيک در اوج باشم و 
اميدوارم بتوانم رکوردشکني کنم. تمام تلاشم را به کار گرفتم و با توجه به 

رکوردي که سرمربي تيم در نظر دارد تمرينات خوب پيش رفته است.«

شيوا نوروزي

مارتينراجرز

يو اس اي تودي

رويانيان و فتح الله زاده با شكايت وزارت ورزش به دادگاه رفتند

متهمان قراردادهاي ميلياردي پاي ميز محاكمه
سعيداحمديان
گزارش

اميدوارم تا روز آخر حمايت شويم
کيومرث هاشمي، رئيس کميته ملي المپيک،  36 روز مانده به رقابت هاي المپيک، 
با شرح اوضاع مالي فدراسيون ها، ابراز اميدواري مي کند که حمايت ها تا روز آخر 
ادامه داشته باشد و زحمات کشيده شده به بار بنشيند و ورزشکاران بتوانند با کسب 
مدال دل مردم را ش��اد کنند: » به همه فدراسيون ها واريزي داشتيم اما اولويت 
فدراسيو ن هايي بودند که سهميه گرفته و مدال آور هستند. تا ظرف 10 
روز آينده هم قرار است وزارت ورزش واريزي جديد داشته باشد. با توجه 
به قولي که دولت داده درخواست اصلي اين بود که ۷5 درصد بودجه را 
به موقع دهند که قرار است در ماه هاي پيش رو بودجه در اختيار ما قرار 
بگيرد تا شارژ مجدد داشته باشيم. همه کارها طبق روال پيش مي رود 
اميدواريم تا آستانه المپيک حمايت ها ادامه داشته باشد و بتوانيم مردم 
را خوشحال کنيم.« وي همچنين گفت: »ما 6۷ سهميه را پيش بيني 
کرده بوديم که تا الان 60 تا محقق شده است. برخي از رشته ها بهتر از قبل 
عمل کردند و در سه رشته مثل قايقراني، بوکس و تيراندازي با کمان سهميه 
کمتري گرفتيم. اينکه چه عواملي باعث شده بعضي رشته ها سهميه بيشتر 

و بعضي کمتر بگيرند نياز به کار کارشناسي دارد.«

بانوان ايران توان کسب مدال را در المپيك دارند
رباب ش��هريان، معاون امور زنان وزير ورزش و جوانان معتقد اس��ت بانوان 

المپيکي اي��ران اين تواناي��ي را دارند که در بازي هاي ري��و صاحب مدال 
ش��وند: »دولت توجه خاصي به ورزش بانوان دارد که همين توجه باعث 
افزايش سهميه زنان براي نخستين بار در اين دوره شد و معتقدم ورزش 

زنان المپيکي ايران توانايي کس��ب مدال در رقابت هاي ريو را دارند 
و اميدوارم ب��ه لطف خدا و حمايت هاي وزي��ر ورزش و کميته ملي 
المپيک و مسئولان ورزش ايران، تلاش اين قهرمانان در المپيک به 
بار بنشيند و شاهد اولين مدال يا مدال هاي زنان ايران در بازي هاي 
المپيک ريو باشيم. در همين راستا،  برنامه هايي نيز براي تقويت 
روحيه و انگيزه بانوان کاروان المپيکي کشور داريم. اگرچه بيشتر 
دختران ما که سهميه المپيک را به دس��ت آورده اند اکنون در 

اردوهاي تدارکاتي و مسابقات آمادگي برون مرزي هستند، اما تلاش 
مي کنيم اواخر تيرماه با حضور گودرزي، کيومرث هاش��مي و برخي 
مقامات دولت تدبير و اميد در مراسمي از تلاش هاي  آنها تقدير کنيم و 

بانوان المپيکي ايران را با روحيه اي مضاعف راهي ريو کنيم.«

دنياحيدري
منهايفوتبال


